

卫理公会以萨迦守望者 30/5-5/6/2024

六月第一个星期的祷告事项

A. 世界

1. 为萨戈达市祷告：警方得力平息暴乱，基督徒的安全受保。
<https://shorturl.at/SVtqM>
2. 为世界经济祷告：各国领导者有智慧制定政策，建立可持续发展的经济体系。
<https://shorturl.at/76vvR>

B. 国家

1. 为 SPM 成绩感恩，祷告学子们继续深造，日后造福国家与社会。
<https://shorturl.at/YQU7f>
2. 为柴油津贴祷告：政府满有智慧和洞察力，以审慎和公正的态度分配。
<https://shorturl.at/nweiy>

C. 教会

1. 为牧者、教会领袖祷告：生命连于基督，谦卑服事，牧养教会。
2. 为返乡过节的友族同胞祷告：路途平安，合家欢聚，成为见证。

D. 家庭/个人

1. 为未信的家人提名祷告：生命遇见基督，得着救赎。
2. 为信仰冷淡的家人提名祷告：灵命得更新，心里火热，继续跟随主。

The Methodist Issachar Watcher 30/5-5/6/2024

Prayer items 1st week of June

A. World

1. Pray for the city of Sargodha: May the police effectively quell the riots and ensure the safety of Christians.
<https://shorturl.at/CiZdb>
2. Pray for the world economy: May the leaders of all nations have the wisdom to formulate policies and establish sustainable economic systems.
<https://shorturl.at/Vih6j>

B. Nation

1. Grateful for SPM results, pray that students continue their education and contribute to the nation and society in the future.
<https://shorturl.at/ygUvQ>
2. Pray for diesel subsidies: May the government be filled with wisdom and insight, and distribute them with prudence and fairness.
<https://shorturl.at/roQ13>

C. Church

1. Pray for the pastors and church leaders: May their lives be connected to Christ, serving humbly and shepherding the church.
2. Pray for those who celebrate Gawai: May they have a safe journey back, enjoy a joyful reunion with family members, and be a witness in their families.

D. Family/Individual

1. Pray for the family members who are non-believers: May they encounter Christ in their lives and gain redemption in Christ.
2. Pray for the family members whose faith has grown cold: May they experience spiritual renewal, hearts aflame, and continue to follow the Lord.

Pengawal Isakhar Methodist 30/5-5/6/2024

Doa minggu pertama Jun

A. Dunia

1. Berdoa untuk bandar Sargodha: Semoga polis berjaya menenangkan kekecohan dan memastikan keselamatan orang Kristian.
<https://shorturl.at/H3QpV>
2. Berdoa untuk ekonomi dunia: Pemimpin dari pelbagai negara mempunyai kebijaksanaan untuk merumuskan dasar dan mewujudkan sistem ekonomi yang mampan.
<https://shorturl.at/dBQMP>

B. Negara

1. Bersyukur untuk keputusan SPM, berdoa agar para pelajar terus menimba ilmu dan memberikan sumbangan kepada negara dan masyarakat pada masa hadapan.
<https://shorturl.at/dhH3y>
2. Berdoa untuk subsidi diesel: Semoga kerajaan dipenuhi dengan kebijaksanaan dan wawasan, dan mengagihkannya dengan penuh kewaspadaan dan keadilan.
<https://shorturl.at/91C2H>

C. Gereja

1. Doa untuk Gembala dan Pemimpin Gereja: Hidup bersatu dengan Kristus, melayani dengan rendah hati, dan menggembala gereja.
2. Doa untuk mereka yang balik meraikan perayaan Gawai: perjalanan yang selamat, bersukacita berkumpul bersama keluarga, menjadi kesaksian.

D. Keluarga/Diri

1. Doa untuk ahli keluarga yang belum percaya kepada Tuhan agar mereka bertemu dengan Kristus dalam hidup mereka dan sudi menerima keselamatan dalam Yesus Kristus.
2. Doa untuk ahli keluarga yang imannya lemah (kekeringan rohani) agar rohani mereka dibaharui, hati menyala, terus mengikuti Tuhan.